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Protokół Nr 44/2015 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego w dniu 10 sierpnia 2015 roku 

w Starostwie Powiatowym w Myśliborzu 

ul. Spokojna 22 

      

   Stan Członków Zarządu  - 5 

     Obecnych - 5 

 

Ad. 1 

O godzinie 13:15 Przewodniczący Zarządu rozpoczął posiedzenie Zarządu zgodnie z listą 

obecności (załącznik Nr 1 do protokołu)  

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1. Arkadiusz Janowicz   - Przewodniczący Zarządu 

2. Danuta Patkowska    - Wicestarosta Powiatu   

3. Andrzej Potyra    - Członek Zarządu 

4. Wojciech Wojtkiewicz   -  Członek Zarządu 

5. Urszula Sawicka     - Członek Zarządu 

 

Spoza Zarządu w posiedzeniu wzięli udział: 

 

 

1. Małgorzata Popławska – Skarbnik Powiatu 

2. Ferdynand Łukasik – Przewodniczący Rady Powiatu w Myśliborzu 

3. Mariusz Norsesowicz – radny Rady Powiatu w Myśliborzu 

4. Tadeusz Grabski – Dyrektor PCOF-A w Myśliborzu 

5. Anna Norsesowicz – Zastępca Dyrektora PCPR w Myśliborzu 

 

Ad. 2 
Przyjęcie porządku posiedzenia. (porządek stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2.        Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Zarządu Powiatu Nr 43/2015 z dnia  

3 sierpnia 2015 roku. 

4. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

1) w sprawie zmiany okresu piastowania stanowiska Dyrektora Powiatowego 

Centrum Obsługi Finansowo-Administracyjnej w Myśliborzu. 

2)  w sprawie zmiany budżetu i planu finansowego, zmiany w planie finansowym 

budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2015 rok oraz zmiany planu finansowego i w planie 

finansowym zadań zleconych z zakresu administracji rządowej na 2015 rok. 

3) w sprawie powołania Komisji Konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu 

na stanowisko dyrektora Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu. 

4) w sprawie ogłoszenia konkursu na stanowisko dyrektora Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych Nr 1 im. Juliusza Słowackiego w Dębnie. 

5)  w sprawie udzielenia upoważnienia. 

5. Rozpatrzenie spraw: 
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1) Podpisanie umowy z Przedsiębiorstwem Usług Komunalnych Spółka z o.o.  

z Dębna na wykonanie zadania pn. „Budowa chodnika w pasie drogi powiatowej nr 2140Z  

w miejscowości Sarbinowo”. 

2) Wniosek Zarządu MKS „SZKUNER” o dofinansowanie organizacji 

Centralnych Regat o Puchar Polski w klasie Omega. 

3) Wyrażenie zgody na podpisanie porozumień w sprawie przyjęcia dzieci oraz 

warunków ich pobytu i wysokości wydatków przeznaczonych na utrzymanie dzieci  

w Salezjańskiej Placówce Opiekuńczo-Wychowawczej „Nasz Dom” w Dębnie. 

4) Wyrażenie zgody na podpisanie Porozumienia Nr ROPS 122/2015/RPOT  

z Województwem Zachodniopomorskim w sprawie przyjęcia dziecka oraz warunków pobytu 

i wysokości wydatków na jego opiekę i wychowanie w Regionalnej Placówce Opiekuńczo-

Terapeutycznej w Dębnie. 

5) Rozpatrzenie wniosku dyrektora Regionalnej Placówki Opiekuńczo-

Terapeutycznej w Dębnie w sprawie wyrażenia zgody na zabudowę nieruchomości. 

6. Zapoznanie się z: 

1) Informacją PCPR w Myśliborzu z dnia 07.08.2015r. znak ZD.0011.8.2015.AN 

ze spotkania dot. realizacji Zintegrowanej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych 

w Powiecie Myśliborskim na lata 2014-2019. 

2) Pismem Wychowawców Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego  

w Renicach z dnia 25.07.2015 r. w sprawie sprzeciwu wobec praktyk stosowanych przez 

Dyrektora MOW względem obsadzania dyżurów nocnych w okresie wakacyjnym i feryjnym. 

3) Pismem Dyrektora Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Renicach  

z dnia 07.08.2015r. znak MOW.4302.41.2015 dot. informacji na temat działalności placówki 

w zw. z przesłanym anonimem oraz pismem PCOF-A w Myśliborzu.  

7. Sprawy różne. 

8.        Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad. 3 

Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Zarządu Nr 43/2015 z dnia 3 sierpnia 2015 roku. 

 

Zarząd Powiatu przyjął w/w protokół. 
 

Ad. 4 

Rozpatrzenie projektów uchwał: 

 

1) w sprawie zmiany okresu piastowania stanowiska Dyrektora Powiatowego 

Centrum Obsługi Finansowo-Administracyjnej w Myśliborzu. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały zgodnie z kartą sprawy.  

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 44/136/2015 z dnia 10 sierpnia 2015 roku w sprawie 

zmiany okresu piastowania stanowiska Dyrektora Powiatowego Centrum Obsługi 

Finansowo-Administracyjnej w Myśliborzu. 

Za głosowało 3 Członków Zarządu, przeciw – 1, 1 Członek Zarządu wstrzymał się od głosu.  
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2)  w sprawie zmiany budżetu i planu finansowego, zmiany w planie finansowym 

budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2015 rok oraz zmiany planu finansowego i w planie 

finansowym zadań zleconych z zakresu administracji rządowej na 2015 rok. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 4 do protokołu). 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła przedmiotowy projekt uchwały zgodnie z kartą sprawy. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 44/137/2015 z dnia 10 sierpnia 2015 roku w sprawie 

zmiany budżetu i planu finansowego, zmiany w planie finansowym budżetu Powiatu 

Myśliborskiego na 2015 rok oraz zmiany planu finansowego i w planie finansowym zadań 

zleconych z zakresu administracji rządowej na 2015 rok. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

3) w sprawie powołania Komisji Konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu 

na stanowisko dyrektora Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 5 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały zgodnie z kartą sprawy. Zwrócił uwagę, że należy 

wytypować przedstawicieli organu prowadzącego do składu Komisji Konkursowej. Wyraził 

chęć udziału w komisji oraz zaproponował, aby ponadto do prac w komisji wytypować Pana 

Wojciecha Wojtkiewicza oraz Panią Danutę Patkowską. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 44/138/2015 z dnia 10 sierpnia 2015 roku w sprawie 

powołania Komisji Konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu na stanowisko 

dyrektora Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

4) w sprawie ogłoszenia konkursu na stanowisko dyrektora Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych Nr 1 im. Juliusza Słowackiego w Dębnie. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 6 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały zgodnie z kartą sprawy. 

 

Tadeusz Grabski – Dyrektor PCOF-A w Myśliborzu 

Wyjaśnił procedurę ogłoszenia konkursu i kwestię odwołania ze stanowiska dyrektora 

Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 im. Juliusza Słowackiego w Dębnie. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 44/139/2015 z dnia 10 sierpnia 2015 roku w sprawie 

ogłoszenia konkursu na stanowisko dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 im. 

Juliusza Słowackiego w Dębnie. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

5)  w sprawie udzielenia upoważnienia. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 7 do protokołu). 

 

 

 



4 
 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przedstawił dwa projekty uchwały dotyczących imiennych upoważnień 

kierownikówjednostek organizacyjnych – Pani Izabeli Zaborskiej i Marii Żukrowskiej–Mróz 

do składania oświadczeń woli w sprawach majątkowych zarządzanych przez nich jednostek, 

w tym do dysponowania środkami określonymi w zatwierdzonym planie finansowym 

jednostek oraz gospodarowania mieniem Powiatu zarządzanym przez jednostki. 

 

Zarząd Powiatu podjął następujące uchwały: 

1. Nr 44/140/2015 z dnia 10 sierpnia 2005 roku w sprawie udzielenia upoważnienia. 

2. Nr 44/141/2015 z dnia 10 sierpnia 2005 roku w sprawie udzielenia upoważnienia. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Ad. 5 

Rozpatrzenie spraw: 

 

1) Podpisanie umowy z Przedsiębiorstwem Usług Komunalnych Spółka z o.o.  

z Dębna na wykonanie zadania pn. „Budowa chodnika w pasie drogi powiatowej nr 2140Z  

w miejscowości Sarbinowo”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 8 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

2) Wniosek Zarządu MKS „SZKUNER” o dofinansowanie organizacji 

Centralnych Regat o Puchar Polski w klasie Omega. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 9 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przedstawił przedmiotowy wniosek zgodnie z kartą sprawy. Poinformował, że szacowany 

koszt całkowity imprezy to kwota 10 149,00 zł. 

Zwrócił uwagę, że zgodnie z opinią Obsługi Prawnej realizacja w/w zadania ma charakter 

fakultatywny, natomiast z uwagi na program naprawczy Powiat powinien ograniczyć wydatki 

na realizację zadań innych niż obligatoryjne, finansowanych ze środków własnych. 

Udzielenie wparcia na organizację tego konkretnego wydarzenia może skutkować 

naruszeniem dyscypliny finansów publicznych. 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zwróciła uwagę, że nie ma w budżecie zabezpieczonych środków na realizację 

przedmiotowego zadania. 

 

Zarząd Powiatu negatywnie rozpatrzył wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  
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3) Wyrażenie zgody na podpisanie porozumień w sprawie przyjęcia dzieci oraz 

warunków ich pobytu i wysokości wydatków przeznaczonych na utrzymanie dzieci  

w Salezjańskiej Placówce Opiekuńczo-Wychowawczej „Nasz Dom” w Dębnie. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 10 do protokołu). 

 

Wicestarosta – Danuta Patkowska 

Przedstawiła przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Wyjaśniła, że porozumienia 

dotyczą umieszczenia dwójki dzieci pochodzących z Powiatu  Pilskiego w Salezjańskiej 

Placówce Opiekuńczo-Wychowawczej „Nasz Dom” w Dębnie. Wydatki na utrzymanie dzieci 

będzie ponosić Powiat Pilski. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowych porozumień. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

4) Wyrażenie zgody na podpisanie Porozumienia Nr ROPS 122/2015/RPOT  

z Województwem Zachodniopomorskim w sprawie przyjęcia dziecka oraz warunków pobytu 

i wysokości wydatków na jego opiekę i wychowanie w Regionalnej Placówce Opiekuńczo-

Terapeutycznej w Dębnie. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 11 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Poinformował, że w związku  

z umieszczeniem w dniu 15.07.2015r. w Regionalnej Placówce Opiekuńczo-Terapeutycznej 

w Dębnie małoletniej z terenu Powiatu Myśliborskiego, istnieje konieczność zawarcia 

stosownego porozumienia z Województwem Zachodniopomorskim. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowego porozumienia. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

5) Rozpatrzenie wniosku dyrektora Regionalnej Placówki Opiekuńczo-

Terapeutycznej w Dębnie w sprawie wyrażenia zgody na zabudowę nieruchomości. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 12 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Poinformował, że dyrektor placówki zwróciła się z wnioskiem o wyrażenie zgody na 

postawienie altany na terenie placu zabaw z przeznaczeniem dla dzieci na działce Nr 22  

w bor. 6 miasta Dębno. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zaproponowała, aby wniosek został rozpatrzony po otrzymaniu dotacji z Ministerstwa Pracy  

i Polityki Społecznej. Zwróciła uwagę, że obecnie w jednostce nie ma zabezpieczonych 

środków na ten cel. 

 

Zarząd Powiatu zgodnie z propozycją postanowił ponownie rozpatrzyć wniosek dyrektora 

RPO-T w Dębnie oraz podjąć uchwałę w przedmiotowej sprawie po otrzymaniu dotacji  

z Ministerstwa Pracy i Polityki Społecznej. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  
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Ad. 6 

Zapoznanie się z: 

 

1) Informacją PCPR w Myśliborzu z dnia 07.08.2015r. znak ZD.0011.8.2015.AN 

ze spotkania dot. realizacji Zintegrowanej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych 

w Powiecie Myśliborskim na lata 2014-2019. 

(Pismo stanowi załącznik Nr 13 do protokołu). 

 

Anna Norsesowicz – Zastępca Dyrektora PCPR w Myśliborzu 

Przedstawiła przedmiotową informację. Przekazała, że 4 sierpnia b.r. odbyło się spotkanie 

przedstawicieli – sygnatariuszy 13 członków partnerstwa z terenu Powiatu w sprawie 

powołania Zespołu Zarządzającego Strategią. Zwróciła uwagę, że w wyniku spotkania 

przedstawiciele jednostek i organizacji samorządowych wnieśli propozycję zmian do 

strategii. 

 

Wicestarosta Danuta Patkowska 

Zwróciła uwagę, że w projekcie, który dotyczył sporządzenia Strategii liderem była 

Szczecińska Fundacja Talent-Promocja –Postęp, natomiast partnerem projektu byli Powiat 

Myśliborski, Gminy i organizacje pozarządowe. Koszt jej sporządzenia to kwota 800 000,00 

zł. Zauważyła, że uwagi ze spotkania pokazują, że Strategia posiada zapisy, które powodują, 

iż nie można jej sprawnie realizować. Należy zatem doprowadzić do zobligowania lidera 

projektu do jej poprawienia. 

 

Anna Norsesowicz – Zastępca Dyrektora PCPR w Myśliborzu 

Przekazała, że założeniem Strategii było powołanie do końca roku Zespołu Zarządzającego  

i Zespołów Lokalnych. Zespół Zarządzający ma składać się z partnerów, czyli Powiatu, 

wszystkich gmin oraz stowarzyszeń. Poinformowała, że pierwszym zastrzeżeniem 

stowarzyszeń i gmin jest takie, że nie chcą one uczestniczyć w czymś na siłę , w czym nie 

byli traktowani jak partnerzy. Wyjaśniła, że podczas sporządzania materiałów uwagi 

stowarzyszeń nie zostały uwzględnione. Projekt dokumentu nie został im również 

przedstawiony do akceptacji. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Zauważył, że przyjęcie Strategii powinno być poprzedzone przyjęciem Strategii Gminnych, 

które byłyby spójne ze Strategią Powiatową. Każda z gmin powinna realizować zakres 

określony tym dokumentem, a Powiat powinien tylko koordynować wykonywanie 

określonych zadań. 

  

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał o przepływ środków finansowych przy sporządzaniu dokumentu? 

 

Anna Norsesowicz – Zastępca Dyrektora PCPR w Myśliborzu 

Odpowiedziała, że środki były przekazywane transzami ze Szczecińskiej Fundacji Talent-

Promocja-Postęp. PCPR w Myśliborzu otrzymał środki w wysokości 104 000,00 zł. 

 

 

Członek Zarządu – Urszula Sawicka 

Zwróciła uwagę, że Gminy nie otrzymały środków finansowych. 
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Wicestarosta Danuta Patkowska 

Zapytała, czy można wezwać lidera projektu do korekty przedmiotowej Strategii? 

 

Anna Norsesowicz – Zastępca Dyrektora PCPR w Myśliborzu 

Przekazała, że wniosek sygnatariuszy był taki, aby Zarząd wystąpił do Fundacji o 

udostępnienie wszystkich wniosków i uwag jakie zostały wniesione. 

 

Wicestarosta Danuta Patkowska 

Przekazała, że należałoby uzyskać również informacje dlaczego nie zostały one 

uwzględnione i wówczas wezwać do ich ponownego uwzględnienia. 

 

Anna Norsesowicz – Zastępca Dyrektora PCPR w Myśliborzu 

Przekazała, że w Strategii jest zapisane, aby powołać Zespół Zarządzający, jednak 

stowarzyszenia nie chcą uczestniczyć w tym zespole. Gminy również nie chcą powołać 

zespołów lokalnych. Zwróciła uwagę, że Strategia narzuca również finansowanie zadań,  

a środki na ten cel nie zostały zabezpieczone w budżecie. 

  

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Zauważył, że w nowej perspektywie będą środki na finansowanie zadań i Strategia jest 

dokumentem niezbędnym, aby się o nie ubiegać. Należałoby jednak zmienić Strategię, aby 

była możliwa do zrealizowania. Zadania zawarte w strategii musza być realizowane we 

współpracy z Gminami.  

 

Wicestarosta Danuta Patkowska 

Przekazała, że dokument Strategii powinien uwzględniać uwagi wszystkich partnerów i być  

nimi uzgodniony co nie zostało zrobione. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Zauważył, że należałoby wystąpić do wszystkich Partnerów o przedstawienie uwag jakie 

wnosili do Strategii oraz wystąpić do Fundacji Talent-Promocja-Postęp o wyjaśnienie 

przyczyn ich nieuwzględnienia. Należałoby również przeanalizować dokumenty jak również 

zawarte umowy i uzyskać informację kto jest odpowiedzialny za realizacje wskaźników, 

które zakładał projekt oraz czy można dokonać ewentualnej zmiany Strategii.  

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Zauważył, że niezbędna jest również analiza ryzyka jakie może wystąpić w przypadku nie 

zrealizowania wszystkich założeń Strategii. 

 

Członek Zarządu – Urszula Sawicka 

Zwróciła uwagę, że należy opracować plan działań związanych z realizacją Strategii jakie 

będą podejmowane w 2016 roku. 

 

Anna Norsesowicz – Zastępca Dyrektora PCPR w Myśliborzu 

Ponownie zwróciła uwagę, że partnerzy nie chcą współpracować.  

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przekazał, że należy przeprowadzić rozmowy z partnerami, pozyskać niezbędne informacje i 

powrócić do omówienia przedmiotowego tematu na jednym z kolejnych posiedzeń Zarządu 

Powiatu. 
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2) Pismem Wychowawców Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego  

w Renicach z dnia 25.07.2015 r. w sprawie sprzeciwu wobec praktyk stosowanych przez 

Dyrektora MOW względem obsadzania dyżurów nocnych w okresie wakacyjnym i feryjnym. 

(Pismo stanowi załącznik Nr 14 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przedstawił przedmiotowe pismo.  

 

Ferdynand Łukasik – Przewodniczący Rady Powiatu w Myśliborzu 

Poinformował, że przedmiotowe pismo wpłynęło również do Rady Powiatu i zostało 

zakwalifikowane jako skarga lecz z uwagi na to, iż  nie zawiera imienia i nazwiska (nazwy) 

oraz adresu wnoszącego zostało pozostawione bez rozpoznania.  

Jednakże z uwagi na to, iż zarzuty zawarte w przedmiotowym piśmie kierowane pod adresem 

Dyrektora Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Renicach są niepokojące, należałoby 

zająć się przedmiotową sprawą. 

Zwrócił uwagę, na zarzuty dotyczące braku monitoringu w jednostce. Przekazał, że powinien 

on zostać zainstalowany. 

 

Wicestarosta – Danuta Patkowska 

Zwróciła uwagę, że kwestia dotycząca zgłoszonych nieprawidłowości powinna zostać 

zweryfikowana przez Kancelarię Prawną, gdyż każde uregulowania muszą być zgodne  

z prawem. 

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Zaproponował, aby uzyskać informację na temat kosztów zakupu i montażu systemu 

monitorującego w MOW w Renicach.  

 

Zarząd Powiatu zobowiązał Dyrektora PCOF-A w Myśliborzu do przygotowania informacji 

na temat możliwości zainstalowania systemu monitorującego w Młodzieżowym Ośrodku 

Wychowawczym w Renicach. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

3) Pismem Dyrektora Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Renicach  

z dnia 07.08.2015r. znak MOW.4302.41.2015 dot. informacji na temat działalności placówki 

w zw. z przesłanym anonimem oraz pismem PCOF-A w Myśliborzu.  

(Pismo stanowi załącznik Nr 15 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przedstawił wyjaśnienia zawarte w przedmiotowym piśmie. 

 

Ad. 7 

Sprawy różne: 

 

1. Wicestarosta – Danuta Patkowska 

Przekazała, ze należałoby ustalić kto będzie  odpowiedzialny za ogłoszenie przetargów po 

wpłynięciu dotacji z Ministerstwa Pracy i Polityki Społecznej dla Regionalnej Placówce 

Opiekuńczo-Terapeutycznej w Dębnie. Zwróciła uwagę, że powinna to wykonać dyrektor tej 

jednostki. 
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Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przekazała, że wydatek jest ujęty w budżecie placówki zatem nie ma możliwości, aby ktoś 

inny tego dokonał. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Zgodził się, że osobą odpowiedzialną za ogłaszanie przetargów powinna być dyrektor 

Regionalnej Placówki Opiekuńczo-Terapeutycznej w Dębnie. 

 

2. Wicestarosta – Danuta Patkowska 

Poruszyła sprawę funkcjonowania Powiatowej Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej  

w Dębnie. Przekazała, że obecnie przebywa w niej 14 dzieci. Przekazała, że część z nich 

niedługo się usamodzielni. Należałoby rozważyć temat dotyczący dalszego funkcjonowania 

jednostki. Najważniejszą kwestią jest zapewnienie opieki dla przebywających tam dzieci.  

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Znalezienie nowego miejsca pobytu dla podopiecznych placówki jest niezbędne by podjąć 

jakiekolwiek decyzje dotyczące placówki. Przekazał, że należy dokonać dokładnej analizy 

funkcjonowania tej placówki i rozeznania, czy istnieje możliwość przekazania dzieci w inne 

miejsce. Najlepszym rozwiązaniem byłoby znalezienie rodzin zastępczych dla tych dzieci. 

 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad Zarząd zakończył posiedzenie. 
 

Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

 

 

1. Arkadiusz Janowicz     -    Przewodniczący Zarządu   ................................ 

2. Danuta Patkowska     -    Wicestarosta             ……………........... 

3. Andrzej Potyra     -    Członek Zarządu           ............................... 

4. Urszula Sawicka     -    Członek Zarządu               ...............................                     

5. Wojciech Wojtkiewicz   -    Członek Zarządu                ............................. 


